

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 093/25-26
下學期課後補習班未獲退還按金事宜

敬啟者：

本校已確認 貴子弟於下學期課後補習班之出席率未達 80%或以上，故不獲退還按金，敬希垂注。有關詳情如下：

報讀課程	按金款額
	\$ 300

請於六月二十九日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如就上述通告內容有任何疑問，請致電 2443 9899 與冼麗玲老師或陳凱兒老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟
(賴珮賢)

二零二六年六月二十五日

----- ✂ -----
東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 093/25-26
下學期課後補習班未獲退還按金事宜

班號: _____

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 093/25-26
No Deposit Refund of the School-based After-school Learning Support Programme

25th June 2026

Dear Parents

This is to confirm that the attendance rate of the after-school tutorial of your child did not reach 80% or above, so the deposit would not be refunded. For more details, please refer to the Chinese version.

Please return the signed e-reply slip by 29th June 2026 (Monday). Please feel free to contact Ms. Sin Lai Ling or Ms. Chan Hoi Yee on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.